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Generelt
Kommunedirektøren besvarer de spørsmålene som kommer inn fra folkevalgte og legger spørsmål og

svar ut på kommunens hjemmesider. Dette gjøres hver fredag frem mot kommunestyrets behandling

av strategidokumentet den 13. desember.

Alle svar utarbeides i samråd med ansvarlig kommunalsjef eller i samråd med aktuell fagkompetanse.

Kommunedirektøren forsøker å holde svarene så korte som mulig, slik at ikke dette dokumentet blir

for omfattende. I den grad det er variasjoner i lengde/grundighet i svarene ber vi om forståelse for

dette. Det er mange ansatte involvert i å svare og tiden til oppklarende runder internt og samordning

er begrenset.

Overskriftene for hvert enkelt spørsmål er tatt fra henvendelsene eller skrevet inn av

kommunedirektøren slik at det skal gi en indikasjon på hva det enkelte spørsmål og svar omhandler.

Deler av henvendelser som ikke omhandler spørsmål eller ikke er relevante i forhold til spørsmålet, er

ikke gjengitt.

Til slutt i dokumentet er det tatt med et punkt om mulige andre henvendelser knyttet til

strategidokumentet som har kommet inn til kommunedirektøren. Dette gjelder f.eks. nye

opplysninger, endrede forutsetninger, påpeking av feil/mangler i dokumentet eller andre forhold som

alle bør kjenne til.
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Innkomne spørsmål

Spørsmål fra: Stig Moe Halvorsen (Venstre)

Innkommet: 04.12.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

Prosjekt skolegård skulle etter planen avsluttes i 2023. Men 5 mnok skulle settes av til Stavern skole i

henhold til melding til FS Melding Status Stavern skole 08.11.23..docx

Men jeg finner ikke denne investeringen i strategidokumentet ei heller i oversendt investeringsplan.

Kan dere hjelpe meg med hva jeg overser her?

Er det avsatt i KD forslag 5mnok til Skolegården på Stavern Skole i 2024?

Kommunedirektørens svar:

Det er riktig at prosjektet avsluttes i 2024, men alle midler er budsjettert i 2023. Ut i fra forbruket nå i

2023 er prognosen at det må gjenbevilges (av de ubrukte midler i 2023) ca. 10 mill, hvorav 5 mill er

avsatt til Stavern skole.

Spørsmål fra: Birgitte Gulla Løken (Høyre)

Innkommet: 05.12.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

Hvor mye har kommunen brukt på å kjøpe kommunale boliger de siste årene?

Kommunedirektørens svar:

Her er tallene for de siste årene, etter at husbanktilskudd er trukket fra:

Pr d.d i 2023: 16,51 mill

2022: 15,26 mill

2021: 20,59 mill

2020: 39,22 mill

2019: 19,04 mill
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Spørsmål fra: Elin Nyland (Arbeiderpartiet)

Innkommet: 05.12.2023

Spørsmål til Strategidokument 2024-2027

Vi har noen spørsmål til selve prosessen rundt budsjettet, og de formelle kravene.

1. I kommuneloven § 14-4 står det om økonomiplan og budsjett at disse skal settes opp i balanse og

være realistiske, fullstendige og oversiktlige.

Hvem er det som vurderer om lovens krav er innfridd, og hva blir eventuelt konsekvensene hvis

budsjett og økonomiplan ikke er vurdert å være realistiske? Har Statsforvalteren en formell rolle i

disse vurderingene?

2. Hvis eiendomsskatten avvikles fra 1. april, og de øvrige inntektene som forutsettes i flertallets

budsjettforslag skulle vise seg å ikke la seg realisere så raskt som forutsatt; hva er da mulige

konsekvenser?

Kommunedirektørens svar:

1. Statsforvalter gjennomfører ikke noen obligatorisk lovlighetskontroll av budsjett og økonomiplan.

Dersom det fremmes en lovlighetskontroll av vedtaket er det Statsforvalteren i Vestfold og Telemark

som vurderer om lovens krav er innfridd. Hvis budsjettet og økonomiplanen ikke er vurdert å være

realistiske, kan statsforvalteren oppheve vedtaket og kommunen må fatte vedtak om budsjett og

økonomiplan på nytt. Kommunedirektøren sitt forslag til økonomiplan skal ved framleggelse være i

tråd med gjeldende lovkrav. Det samme gjelder for folkevalgtes alternative budsjettpakker som de

ønsker å fremme.

2. Det skjer hvert år at vedtak som er fattet i tilknytning til budsjett/økonomiplan eller i andre saker,

ikke lar seg gjennomføre som forutsatt. I slike tilfeller kommer sakene opp til ny politisk behandling

gjennom ny sak eller som en del av rapporteringsrutinen. Omfang og konsekvens av endrede

forutsetninger vil i stor grad avgjøre dette. Sviktende forutsetninger i økonomiske saker har de senere

årene forekommet og er blitt korrigert gjennom kutt, utsettelser, omprioriteringer eller endrede

budsjettrammer. Reservene i disposisjonsfondet har de siste årene i stor grad blitt brukt til å løse

denne typen saker. Mer omfattende svikt i inntektene, merforbruk eller andre typer tap, vil kunne

resultere i et driftsresultat under det forutsatte eller et negativt driftsresultat som i så fall må dekkes

inn gjennom bruk av reserver eller i senere år.
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Andre saker og forhold
Under dette punktet orienteres det om nye opplysninger, endrede forutsetninger eller annet som er

viktig å kjenne til i forbindelse med behandlingen av strategidokumentet.

VEDLEGG:
Ingen vedlegg.

5



6


